



Referat

- af bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15

Deltagere:	Steen Købsted, Marianne Nielsen, Rene Holst Sørensen, Marijanne Danielsen, Morten Kruse, Brian Fremlev,
Afbud:	Pia Kurtz, Tove Nielsen
Gæst:	Klaus Bonde
Mødested:	Store Tingbakke 72
Mødetid:	Tirsdag d. 27.04.21 kl. 19:00

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt.
Velkommen til Brian, der vikarierer for Tove indtil videre.
2. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde
Molokker, der er afholdt møde med AK. Der er fundet en løsning, der tager mindst mulig parkeringspladser. Trafik og Veje har godkendt. Vi afventer godkendelse fra vejdirektoratet og politiet.
Der er bestilt rensning af undergrundscontainerne ved behov.
Klaus går igang med trailerparkering indenfor den nærmeste fremtid. Der kommer en bom mod Langbrokrovej, bred nok til en tvillingebarnevogn.
Dem, der ønsker en trailerparkeringsplads, kan få udleveret en nøgle hos Ejendomsfunktionærene.
Pakkeboksen er sat op.

3. Orientering af Klaus Bonde og formand
Vild med vilje, de første tiltag er igang, blandt andet ved søen.
Der kommer nye blomsterkummer ved Fælleshuset mage til dem på legepladserne.
Hoveddøre, der er problemer med at malingen skaller på nogle af dem.
4. Ny procedure for godkendelse af regnskaber for aktiviteter
Ved afslutningen af et arrangement udfærdiges regnskab og sendes ind med det samme.
5. Køkken i tårnboliger
Prisen er ca. kr. 70.000. Der bliver indkøbt en lift, med en kapacitet på 180 kg, der kan løfte op til 10 m. Tanken er at den er fælles for alle afdelinger i Teamet, men den får adresse her hos os. Vi vil spare omkring kr. 5.000 pr. køkkenrenovering på op- og nedbæring af køkkenelementer og køleskab. Der kan søges midler hos OB.
6. Opsætning af pakkebokse
Pakkeboxen er blevet sat op foran affaldsgården.
7. Ladestander for elbil
Vi arbejder videre på at få etableret en ladestander. Vi vil være pionere på dette område.
8. Bestyrelsens holdning til pergolaer og pavilloner
Stationære installationer skal der søges tilladelse til. (pergolaer) Pavilloner er flytbare så dem kan vi ikke gøre noget ved.
9. Penge til udendørsaktiviteter
Aktivitetsudvalget lægger hovederne i blød og tager kontakt til Johnny.
10. Aktiviteter som vi kan håbe på at få i gang i år
Fællesspisning, Sankt Hans, Loppemarked?

11. Eventuelt (herunder dato for nyt møde) alt kan diskuteres
- Intet kan besluttes

Brian, Hækken ved 109 er blevet udskiftet fra spiræa til bøg. Det er med fuldt overlæg.

Marianne, cykelskure, forslag om at der altid er plads til tårnlejlighedernes cykler. Buskrydder med rundt når de slår græsset, så borde/bænke sættene fremstår renholdte. Mere sand i sandkasserne.

Marijanne, kunne man ikke få et skriv ud om, at affald ikke må henstå foran hoveddøren, da det tiltrækker rotter.

Morten, farligt affald hører ikke hjemme på affaldspladsen.

Næste møde: 25.05.2021

Marijanne Danielsen
27.04.21
Referent